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Ruim voor de evaluatie van de “Huisvesting arbeidsmigranten” hebben wij vragen gesteld over hoe 
het afval water verwerkt wordt. Dit hebben wij aan de orde gesteld, omdat wij signalen ontvingen 
dat op sommige plekken afvalwater rechtstreeks op het oppervlakte werd geloosd. Er is ons 
indertijd geantwoord dat dit een van de onderwerpen zou zijn die aan de orde kwamen bij de 
evaluatie. Inmiddels is de evaluatie achter de rug en nieuwe regelgeving vastgesteld. Dit heeft er 
o.a. toe geleid dat er meer arbeidsmigranten bij de bedrijven opgevangen kunnen worden. Wij 
hebben er echter geen duidelijk beeld bij hoe het milieu technisch wordt  geregeld met het 
afvalwater. Dit wordt steeds belangrijker, omdat er een groeiende trend is m.b.t. het aantal 
migranten wat in de polder gehuisvest wordt. Dit bracht ons tot de volgende vragen :

1. Heeft u deze bovengenoemde signalen ook ontvangen ? Zo ja, hoe wordt er met deze 
“illegale”lozingen omgegaan ?

antwoord 

2. Wanneer er een aanvraag m.b.t. de huisvesting van arbeidsmigranten binnenkomt, 
maakt de verwerking van het afvalwater onderdeel uit van de vergunning ? Kunt u daar 
een beeld van schetsen hoe ? En hoe en door wie wordt dit gecontroleerd ? Door de 
gemeente en het Hoogheemraadschap of beiden ?

antwoord 

3. Wij weten dat er gebruik gemaakt wordt van septitanks, omdat er veelal geen riolering 
is in de polder. Vangen deze septitanks zowel het huishoudelijke afval water 
(keuken,afwasmachines ) als het sanitaire afvalwater op (WC’s, badkamer ) of moeten 
er per bedrijf daarvoor verschillende tanks worden aangeschaft ? Wij vragen dit, omdat 
schoonmaakmiddelen, zoals bleekwater en andere gebruikte chemicaliën de werking 
van septitanks teniet kan doen ? Hoe werkt dit, hoe wordt hier mee omgegaan ?

antwoord 



4. Wordt de kwaliteit van het oppervlakte water in polder het Grootslag extra en/of 
anders gemonitoord, omdat er nu en in de toekomst meer bewoning is ? Kunt u dit 
toelichten ?

antwoord 

5. Klopt het dat er een ontheffing kan worden aangevraagd voor het lozen van afvalwater 
op het oppervlakte water ? Zo ja, welke voorwaarden zijn daaraan verbonden ? En 
verwacht u dat er door de nieuwe regelgeving m.b.t. de huisvesting van 
arbeidsmigranten in de polder meer ontheffingen worden verleend ?

antwoord 


